



Mr Dennis HO Chiu Ping何超平先生

Director, Hong Kong Science and Technology Parks Corporation 香港科技園公司董事

Category: Statutory/Non-profit-distributing Organisations - Non-Executive Directors類別:法定/非分配利潤組織 - 非執行董事



Mr Dennis HO Chiu Ping Director, Hong Kong Science and Technology Parks Corporation 香港科技園公司董事 何超平先生



Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Dennis Ho Chiu Ping is dedicated to promoting the I&T ecosystem in Hong Kong and advocating for sustainable business practices. Mr Ho has demonstrated strong leadership and upheld the highest levels of integrity as a director as well as good corporate governance. He has actively advised the Board of the HKSTP on ESG issues and is looking forward to join the Sustainability Committee when it is established. Mr Ho truly merits the Award.

何超平先生致力於促進香港的創新和信息技術生態系統發展,並倡導可持續的商業實踐。何先生表現 出強大的領導力,並堅持作為董事的最高誠信,以及良好的企業管治。他積極向香港科技園公司董事 會提供有關ESG問題的建議,並期待在公司的可持續發展委員會成立後加入該委員會。何先生獲此殊 榮當之無愧。



Mr Dennis Ho attending the 20th Anniversary celebration of HKSTP in July 2022, presided by Chief Executive, Mr John Lee along with past and present Board members of HKSTP.

何超平先生於 2022 年 7 月出席香港科技園公司成立 20 週年慶典,由行政長官李家超先生與香港科技園公司歷任及現任董事局成員共同主持。



Attending EPiC elevator pitch challenge 2021. 參加 2021年 EPiC 電梯推介挑戰賽。



Attending a farewell ceremony for the then Permanent Secretary for Innovation and Technology, Annie Choi to thank her for her many years of service to the HKSTP Roard

出席時任創新科技及工業局常任秘書長蔡淑嫻女士的告別儀式, 感謝她多年來為香港科技園公司董事會服務。



Message from Awardee 得獎者的話

It is my great honour to receive the Directors Of the Year Awards this year. I would like to offer my sincere gratitude of to the Panel of Judges for selecting me as an Awardee, Dr Sunny Cha the Chairman of the Board, and Mr Albert Wong, CEO of HKSTP, for nominating me for this Award. This Award is the best accolade and encouragement, not just for me, but for the Board, management and staff who have worked wholeheartedly in promoting the development of Innovation and Technology (I&T) for Hong Kong.

As a professional accountant, I truly believe that helping organisations build public trust and deliver sustained outcomes are of paramount importance. I am grateful to contribute my professional experience in advising the Board and management team in advancing Hong Kong as an international I&T hub at the heart of the Greater Bay Area innovation powerhouse, upholding the best corporate governance and implementing environmentally sustainable practices in achieving our net zero target in the near future.

HKSTP will continue its mission of driving the growth of the I&T ecosystem in Hong Kong to deliver social and economic benefits in the region and provide abundant innovation opportunities for the younger generations. We will continue to work hard to drive our mission with passion.

今年能獲得年度最佳董事獎,我深感榮幸。我衷心感謝評審團選出我為得獎者、香港科技園公司董事會主席,查毅超博士和行政總裁黃克強先生的提名。這個獎項是最好的嘉許和鼓勵,不僅是對我,也是對全心全意推動香港創新科技發展的董事會、管理層和員工。

作為一名專業會計師,我堅信幫助組織建立公眾信任並提供持續的成果至關重要。我很高興能貢獻我的專業經驗,為董事會和管理團隊提供建議,推動香港成為位於大灣區的國際創科中心,堅持最佳企業管治,並實施可持續環境的措施以實現淨零排放的目標。

香港科技園公司將繼續以推動香港創科生態系統發展為使命,為該地區帶來社會和經濟效益,並為年輕一代提供豐富的創新機會。我們將繼續努力工作,以激情推動我們的使命。